
Oœwiadczenie z³o¿one
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w dniu 13 maja 2010 r.

Oœwiadczenie skierowane do ministra Skarbu Pañstwa Aleksandra Grada

Szanowny Panie Ministrze!
Troszcz¹c siê o inwestycje i miejsca pracy w Polsce, wyra¿am w¹tpliwoœci co do decyzji w³adz i nadzo-

ru nad KGHM SA dotycz¹cych inwestycji planowanej w Kanadzie. Szczególnie w¹tpliwa jest rentownoœæ
inwestycji i wielkoœæ transferu pieniêdzy poza nasz kraj, tym bardziej ¿e pojawiaj¹ siê pomys³y co do ko-
niecznoœci wydania obligacji na bie¿¹c¹ dzia³alnoœæ spó³ki.

W zwi¹zku z tym pozwalam sobie na zadanie nastêpuj¹cych pytañ:
1. Dlaczego zdecydowano siê na podjêcie tej inwestycji?
2. Co spowodowa³o, ¿e w okresie du¿ego zapotrzebowania na miedŸ kopalnia by³a zamkniêta?
3. Jak zaawansowana jest inwentaryzacja z³o¿a?
4. Jakie bêd¹ koszty uruchomienia produkcji?
5. Dlaczego nie zdecydowano siê na inwestycjê w z³o¿a starego zag³êbia, czyli silnie potrzebuj¹cy in-

westycji i miejsc pracy region boles³awiecki na Dolnym Œl¹sku?
6. Jakie s¹ powody wyprowadzania olbrzymich zysków spó³ki za granicê?
Pytania te s¹ bardzo wa¿ne w kontekœcie œwiatowego kryzysu i poszukiwania miejsc pracy dla Pola-

ków w naszym kraju, szczególnie w regionach nara¿onych na ten dotkliwy problem spo³eczny.
Wierzê, ¿e te pytania pozwol¹ na wyrobienie w³aœciwego i obiektywnego pogl¹du w tej sprawie, tak

wa¿nej dla Polski i ziemi dolnoœl¹skiej.

Z wyrazami szacunku
Witold Lech Idczak




